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گلرهای خارجی روی هوا
حضور سیدحسین حســـینی در استقلال هنوز قطعی 
نشده و مسئولان باشـــگاه به دنبال گزینه های خارجی 
برای جایگزینی احتمالی او هســـتند. طبق شـــنیده ها 
چند دروازه بان خارجی به خصوص از آســـیای میانه در 
همین راســـتا به نکونام پیشنهاد شـــده است که هیچ 
کدام مورد تأیید ســـرمربی آبی پوشـــان نبوده و تا این 
لحظه جـــذب دروازه بـــان خارجی به نتیجه نرســـیده 
اســـت. حســـینی قرار بود روزهـــای قبل جلســـه ای با 
مدیران هلدینگ خلیج فارس داشـــته باشـــد تا مجوز 
لازم بـــرای مانـــدن در اســـتقلال را بگیرد امـــا گویا این 
موضوع به نتیجه نرســـیده اســـت و باتوجه به قرارداد 
دروازه بانـــان مطـــرح داخلـــی بـــا باشـــگاه های خود، 
باشـــگاه جذب گزینه هـــای خارجی را دنبـــال می کند. 
از طرفـــی اینطور شـــنیده می شـــود که حســـینی هم از 
لیگ یونان پیشـــنهاد دارد و حالا بایـــد دید در روزهای 

بعد کار دروازه اســـتقلال به کجا می رســـد.
 

نقره داغ سرمربی استقلال
کمیته تعیین وضعیت فدراســـیون فوتبـــال از آنجایی 
که فســـخ قـــرارداد جواد نکونـــام با فولاد خوزســـتان را 

غیرقانونـــی می دانـــد، این مربـــی را جریمه کرد.
جواد نکونام در حین مســـابقات لیگ قهرمانان آســـیا 
در اســـفندماه ســـال 1401، به یکباره تصمیم به جدایی 
از تیـــم فـــولاد خوزســـتان گرفت و قـــرارداد خـــود را به 
صـــورت یکطرفه با خوزســـتانی ها فســـخ کـــرد؛ اتفاقی 
کـــه در آن زمان با شـــکایت باشـــگاه فولاد همراه شـــد 

و ایـــن پرونده در کمیتـــه وضعیت به جریـــان افتاد.
حـــال اینطور شـــنیده می شـــود کـــه کمیتـــه وضعیت 
فدراســـیون فوتبال بعد از بررســـی های متعدد پرونده 
و جلســـات مختلف، فسخ قرارداد نکونام را غیرقانونی 
تلقی کرده اســـت که در پـــی آن حکم صادر شـــده به 
ضرر ســـرمربی آبی پوشان اســـت. بر اساس این حکم 
جواد نکونام به دلیل فســـخ غیرقانونـــی قرارداد خود، 
مبلغ ســـه میلیـــارد و 800 میلیون تومان جریمه شـــده 
اســـت که بایـــد این مبلـــغ را به علاوه هزینه دادرســـی 

پرداخت کند.
  

بدهی های فصل بیست و دوم 
پرداخت می شود

هلدینـــگ خلیج فارس بـــه دنبال پرداخـــت مطالبات 
معوقه بازیکنان اســـت.

ایـــن مطالبـــات فقط مربـــوط به فصل قبل نیســـت و 
بخشـــی از بدهی هـــای بازیکنان اســـتقلال مربوط به 
فصـــل بیســـت و دوم و زمان حضور ســـاپینتو اســـت. 
با خصوصی ســـازی باشـــگاه اســـتقلال اینطـــور به نظر 
می رســـد که اوضاع مالی باشـــگاه برخلاف فصل های 
قبـــل رو به بهبود اســـت و حـــالا هلدینگ قصـــد دارد 
تـــا قبل از شـــروع فصل جدیـــد با پرداخـــت مطالبات 
بازیکنـــان، خیال خـــود را راحـــت کرده تا بـــا حل این 
موضـــوع، مشـــکلی بـــرای فصـــل جدید پیـــش نیاید. 
بازیکنـــان اســـتقلال هـــم امیدوارند با حضـــور مالک 
جدیـــد دیگـــر طلبـــی از باشـــگاه نداشـــته باشـــند و 

حقوق شـــان در زمـــان تعیین شـــده پرداخت شـــود.
  

جباری رسماً رئیس می شود

علـــی جباری رئیـــس کمیته پیشکســـوتان به احتمال 
زیـــاد در روزهای آینـــده حکمش را دریافـــت می کند. 
جبـــاری یک مـــاه پیـــش از ســـوی فرشـــید ســـمیعی 
سرپرســـت مدیرعاملـــی اســـتقلال به عنـــوان رئیس 
کمیتـــه پیشکســـوتان منصـــوب شـــده بـــود ولـــی تـــا 
امـــروز حکـــم خـــود را دریافـــت نکـــرده بـــود. او که تا 
بـــه امروز برنامـــه ای برای این کمیته نداشـــته اســـت، 
حالا با گذشـــت یـــک ماه از ریاســـتش بـــه گفته خود 
برنامه هایـــی برای این کمیته دارد تـــا ارتباط تنگاتنگی 
بین پیشکســـوتان و مدیران هلدینگ برقرار کند بلکه 
وضعیت پیشکسوتان بهتر شـــده و تعامل بهتری بین 

آنها و مســـئولان شـــکل گیرد.
  

کولونزه، محبوب استقلالی ها

فرانچســـکو کولونزه بازیکن ســـابق تیم ملـــی ایتالیا در 
ویژه برنامه یورو 2024 پای اســـتقلال را وســـط کشید. 
پیشکسوت ایتالیایی که به عنوان کارشناس روی خط 
زنده شـــبکه ورزش آمده بـــود، در میان صحبت هایش 
از علاقـــه خـــود به اســـتقلال خبر داد. او که همســـری 
ایرانی تبـــار دارد و چند ســـال قبل به ایـــران آمده بود، 
به عنوان کارشـــناس شـــبکه ورزش اعلام کرد به خاطر 
شـــباهت اســـتقلال با اینتر طرفـــدار این تیم اســـت. 
صحبت های او موجـــی از واکنش های مثبت هواداران 
اســـتقلال را بـــه همراه داشـــته و حالا او به شـــخصیت 

محبوب اســـتقلالی ها تبدیل شده است.  
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مؤمنی:بادستخالینمیتوانبهجنگتوپوتانکرفت
بنـــد جنجالـــی و بحث برانگیـــز دســـتورالعمل حاکـــم بـــر 

قراردادها و ســـقف بودجه باشـــگاه های لیگ برتر که 
از ســـوی ســـازمان لیگ به باشـــگاه ها ابلاغ شـــده 

دردســـری بزرگی بـــرای مدیران و مربیـــان بویژه 
نماینـــدگان ایرانـــی حاضـــر در لیـــگ نخبـــگان 
شـــده است. براساس بند ششـــم ماده 36 این 
آیین نامـــه باشـــگاه های ایرانی تنهـــا می توانند 
5بازیکن خارجی اســـتخدام کننـــد در حالی که 

فصل گذشـــته ایـــن ســـهمیه 6بازیکن بـــود و در 
فصل آتی یک ســـهمیه از بازیکنـــان خارجی تیم ها 

کاهش یافته اســـت. به بهانه مشکلاتی که نمایندگان 
ایران به واســـطه این بند جنجالی بـــا آن مواجه خواهند 

شد به ســـراغ محمد مؤمنی عضو سابق هیأت مدیره استقلال 
رفتیـــم تا بـــا او در خصوص مشـــکلات این بنـــد جنجالـــی آیین نامه 

نقل وانتقـــالات گفت و گـــو کنیم.
محمـــد مؤمنـــی در خصوص وضـــع این بنـــد جنجالـــی در آیین نامه 
ســـازمان لیـــگ بـــه ایـــران ورزشـــی می گویـــد: ما بـــه هیـــچ عنوان 
نمی توانیـــم منکـــر جنـــگ نابرابر میـــان تیم هـــای ایرانی و آســـیایی 
بـــزرگ در قاره کهن باشـــیم. البته کـــه انتخاب نامناســـب بازیکنان 
خارجـــی خـــوب زمینه پیدایـــش این چالـــش را فراهم کرده اســـت، 
متأســـفانه ما نمی توانیم تشـــخیص دهیم ملاک انتخـــاب بازیکنان 
خارجـــی در لیگ ایران چیســـت، آیا موضوع فنی اســـت یا مســـائل 

پشـــت پرده در آن نقش داشـــته است. عضو سابق 
هیأت مدیره اســـتقلال در ادامـــه می گوید: ما 
بازیکـــن خارجـــی اســـتخدام می کنیـــم اما 
نـــه تنها توقعـــات مـــا را بـــرآورده نمی کند 
بلکـــه بـــه قـــدری ضعیف اســـت کـــه به 
بازیکن نیمکت نشـــین ثابـــت ما تبدیل 
می شـــود. مربیان مـــا در برخـــی اوقات 
انتخاب هایـــی انجـــام می دهنـــد کـــه با 
هیچ عقل و ســـاختاری ســـازگار نیســـت 
بـــه همین دلیـــل مدیران فوتبـــال به جای 
حل مســـأله ترجیح می دهند صورت مســـأله 
را پاک کنند. عضو هیأت مدیره ســـابق اســـتقلال 
در پایـــان توضیـــح داد: ما در رقابت بـــا تیم های عربی 
نمی توانیـــم مثـــل آنها هزینـــه کنیم و جنـــگ ما و کشـــورهای عربی 
جنگـــی نابرابر اســـت، مـــا نمی توانیم دســـت خالی با تـــوپ و تانک 
بجنگیـــم، مـــا در پرداخت پـــول بازیکـــن داخلی مشـــکل داریم چه 
برســـد به اینکـــه بخواهیـــم بازیکنان خارجـــی گرانقیمـــت را جذب 
کنیـــم. امـــا برخی تصمیمـــات در این میـــان باعث تعجب می شـــود 
کـــه به هیـــچ عنـــوان نمی توانیم آنهـــا را درک کنیـــم. هرچند که من 
معتقـــدم ما با ایـــن وضعیت نه تنهـــا نمی توانیم به موفقیتی دســـت 
پیدا کنیـــم بلکه باید ســـطح توقع از نماینـــدگان ایران در آســـیا را با 

ایـــن وضعیت کاهـــش دهیم.

در فصلی که گذشت استقلال بارها سرپرست 
خـــود را عـــوض کـــرد. ایـــن تغییـــرات حاصل 
اختلافاتی بـــود که میان ســـرمربی و مدیریت 
اســـتقلال وجود داشت. برخی مســـائل دیگر 
هم بـــود کـــه موجـــب شـــد افـــراد حاضـــر در 
پســـت سرپرستی تیم اســـتقلال نتوانند به کار 
در ایـــن حـــوزه ادامه دهند. بـــرای فصل جدید 
اما مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال به دنبال یک 
راهـــکار عملی و جدی هســـتند تا فـــردی را در 
ســـمت سرپرســـت تیم اســـتقلال قرار دهند 
کـــه نـــه از لحـــاظ کســـب تأییدیه هـــای لازم 
مشـــکلی داشـــته باشـــد و نه اینکه ســـرمربی 
بـــا آن مخالف باشـــد. در همین راســـتا نام دو 

ح اســـت. گزینه مطر

اولی فـــراز فاطمی کـــه قبلاً به عنـــوان بازیکن 
در تیم اســـتقلال به میـــدان رفته و هـــواداران 
ایـــن باشـــگاه خاطـــرات شـــیرینی از او دارند و 
گزینـــه دیگـــر مهـــدی پاشـــازاده اســـت که به 
واسطه تجربیات و سوابق خود قطعاً از شانس 
بیشـــتری نســـبت به فاطمـــی برای نشســـتن 
روی نیمکـــت اســـتقلال به عنوان سرپرســـت 
برخـــوردار خواهـــد بـــود. بـــا توجـــه بـــه اخبار 
رسیده از باشگاه اســـتقلال شانس پاشازاده به 
دلیل اینکه بـــا چند زبان خارجی نیز آشـــنایی 
دارد بسیار بالا اســـت و باید دید در روزهای آتی 
چه تصمیماتی در خصوص انتخاب سرپرست 

جدید اســـتقلال اتخاذ خواهد شـــد.
غ از نام هـــا در برهـــه  آنچـــه اهمیـــت دارد فـــار
کنونی لازم اســـت که اســـتقلال فردی را دراین 
ســـمت قـــرار دهد کـــه هیچ چالشـــی بـــا کادر 
مدیریتی و سرمربی تیم نداشته باشد و بتواند 
همچـــون یک اهـــرم تعیین کننده در راســـتای 
پیشـــبرد اهداف تیمـــی به باشـــگاه و کادر فنی 
کمک کند. بدون شـــک بایـــد بهترین تصمیم 
ممکـــن در این خصوص اتخاذ شـــود و از میان 

مدیران هلدینگ بزودی تصمیم می گیرند

پاشازاده و فاطمی، گزینه های سرپرستی استقلال

رافائـــل ســـیلوا، مدافع برزیلی اســـتقلال بـــا جواد نکونـــام در تماس 
اســـت و هرازگاهی با ســـرمربی خود درباره آمادگی اش و نوع تمریناتی 
که ســـپری می کنـــد، صحبت هایی انجـــام می دهد. ســـیلوا از وقتی 
ایـــران را به مقصد برزیـــل ترک کـــرده، تمرینات ویژه انفـــرادی خود 
را کلیـــد زده و در تلاش اســـت بـــا آمادگی کامل بـــه تمرینات تیمش 
بازگردد تـــا از ابتدای فصـــل در ترکیب اصلی قرار بگیرد. ســـرمربی 
اســـتقلال نیز در تازه تریـــن صحبت هایی که با ایـــن مدافع برزیلی 
داشـــته، به وی اعلام کرده در فصل جدید بشـــدت روی توانایی اش 
حســـاب کـــرده و انتظـــار دارد بـــا آمادگـــی در دور جدیـــد تمرینات 
اســـتقلال حاضر شود. ســـیلوا نیز به سرمربی اســـتقلال قول داده 

کـــه تمرینات را رهـــا نکند و با انجـــام تمرینات انفـــرادی از لحاظ 
عضلانـــی کاملاً در آمادگی باشـــد و با انرژی قابل قبـــول به ایران 

بازگردد. ســـیلوا یک فصل دیگر با اســـتقلال قـــرارداد دارد و در 
نیم فصـــل بـــه جمـــع آبی پوشـــان ملحـــق شـــد. هرچند که 

این مدافـــع برزیلـــی برخلاف بـــار اول کـــه در نیم فصل به 
جمع آبی ها پیوســـت و قهرمان شـــد، در فصل گذشـــته 

به قهرمانی نرســـید اما امیدوار اســـت این عنـــوان را در 
فصل جدید به دســـت آورد.

شـــایعاتی پیرامـــون حضـــور علـــی علیپور در اســـتقلال 
مطرح شـــده اســـت. گفته شـــده کیانـــوش رحمتی که 
اصالتاً همشـــهری علی علیپور اســـت با ایـــن بازیکن که 
ســـابق در پرســـپولیس بازی کرده، مذاکراتی انجام داده 
اســـت. کیانوش رحمتی، مربی و دســـتیار جواد نکونام 
دربـــاره مذاکره بـــا این بازیکـــن به ایران ورزشـــی چنین 
گفتـــه اســـت: »هیچ صحبتـــی با علیپـــور نداشـــته ام و 
این مســـأله کذب محض اســـت. به این اخبـــار توجهی 
نکنید. مســـئولان باشـــگاه استقلال خودشـــان در حال 
مذاکـــره با بازیکنان هســـتند و ما هیـــچ دخالتی در این 
امـــور نخواهیم داشـــت.« وی درباره شـــرایط اســـتقلال 
و شـــروع تمرینـــات ایـــن تیم نیـــز می گویـــد: »وضعیت 
خوب اســـت. احتمـــالاً از 15 تیرمـــاه کار را آغاز می کنیم 
و از فردا یکســـری مســـائل جدی تر خواهد شـــد.« بحث 
جذب علی علیپور توسط اســـتقلال در شرایطی مطرح 
شـــده که تا کنـــون نام ایـــن بازیکن از ســـوی رســـانه ها 
اعلام نشـــده بـــود اما ظاهـــراً در پس پرده اســـتقلالی ها 

نیم نگاهـــی هم بـــه این موضـــوع دارند.

ر  د ل  ســـتقلا ا ه  شـــگا با ن  لا مســـئو
صحبت هایـــی کـــه بـــا جـــواد نکونام 

کادر  خواســـته اند  او  از  داشـــتند 
فنـــی اش را تقویـــت کنـــد. ایـــن 

درخواســـت بـــه منزلـــه جدایی 
قطعی دســـتیاران او نیســـت و 
نکونـــام می توانـــد از افرادی که 
فصل پیش درکنارش بودند در 

پســـت های دیگر اســـتفاده کند 
امـــا ســـرمربی اســـتقلال مجاب 

به اســـتفاده از نیروهـــای تازه نفس 
و کاربلـــد شـــده اســـت و در این بـــاره 

گفتـــه می شـــود جـــذب مربیـــان خارجی در 
اولویت قـــرار دارد. بـــا این حـــال اما هنـــوز نکونام نام 
دســـتیاران خارجـــی مدنظـــرش را بـــه باشـــگاه نداده 
اســـت و باتوجـــه بـــه اینکـــه باید منابـــع مالـــی در نظر 
گرفتـــه شـــود، ســـرمربی اســـتقلال بایـــد در راســـتای 
اعـــلام لیســـت مربیـــان مدنظـــر خود بـــه باشـــگاه به 
ســـرعت اقدام کنـــد تا مذاکـــرات آغاز شـــود و مربیانی 
به اســـتقلال بیایند که از نظر فنی در شـــرایط مطلوبی 
باشـــند. در ایـــن راســـتا شـــنیده می شـــود کـــه تمـــام 
مســـئولان باشگاه اســـتقلال که اکنون دســـتی بر آتش 
امـــورات ایـــن باشـــگاه دارند در جلســـات اخیـــر تأکید 
کرده انـــد کـــه اعضای کادرفنـــی باید جدا شـــوند. حتی 
بـــه مـــدرک مربیگـــری برخی مربیان نیز اشـــاره شـــده 

اســـت. برای مثال بهزاد غلامپورکه مربی 
دروازه بان های اســـتقلال است مدرک 
A ندارد که طبـــق قوانین جدید او 
قـــادر بـــه همراهی اســـتقلال در 
فصل آتی نخواهد بـــود. مهدی 
هاشمی نســـب نیز بـــه تازگی در 
کلاس مذکـــور شـــرکت کـــرده 
و بـــرای نشســـتن روی نیمکت 
اســـتقلال نیاز به چنین مدرکی 
دارد امـــا مســـأله فقـــط مـــدرک 
نیست و مســـئولان باشگاه استقلال 
معتقدنـــد بـــا توجه به اینکه اســـتقلال 
باید در لیگ قهرمانان آســـیا بـــازی کند، نیاز 
به مربیـــان کاربلد دارد. در این شـــرایط نکونام چندان 
در تصمیم گیـــری راحت نیســـت. او با دســـتیاران خود 
بـــه نوعـــی رودربایســـتی دارد و نمی خواهد زمینه ســـاز 
جدایـــی آنهـــا بـــه بهانـــه تقویـــت کادرفنـــی شـــود و به 
همین دلیـــل درحال ارزیابی اســـت تا راهـــی پیدا کند 
برخی اعضـــای کادرفنی بمانند و یا در پســـت های دیگر 
بـــه کار گرفته شـــوند و بعـــد از آن نام مربیـــان خارجی 
مدنظـــر خـــود را بـــه باشـــگاه اعلام کنـــد. بـــه هرحال 
ایـــن موضـــوع باید بـــه ســـرعت تعیین تکلیف شـــود تا 
اســـتقلال در فصـــل آتـــی بـــا مربیانـــی وارد لیگ شـــود 
 کـــه از نظـــر دانش فنـــی مـــورد تأییـــد مالـــکان جدید 

باشند.

اجبار به تقویت کادر فنی از سوی مالکان

حذف رفقا، مأموریت سخت نکونام

تماس سیلوا با نکونام

آماده به تمرینات برمی گردم
رحمتی مذاکره با 

علیپور را تکذیب کرد
 مدافع هوادار در لیست آبی

بعـــد از تعیین تکلیـــف وضعیـــت نیمکت مربیگری اســـتقلال، 
حالا مالک جدید این باشـــگاه طبق نظر جـــواد نکونام وارد فاز 
نقل و انتقالات شـــده  است. بر همین اســـاس شنیده ها حاکی 
از آن اســـت که سبحان پســـندیده، مدافع جوان باشگاه هوادار 
مورد توجه مدیران باشـــگاه اســـتقلال قرار گرفته و مذاکراتی با 
این بازیکن در حال انجام اســـت. ســـبحان پســـندیده، مدافع 
جـــوان تیـــم هـــوادار در اولین فصل حضـــورش در لیـــگ برتر، 
حضـــوری موفـــق را تجربه کـــرد و بـــه یکـــی از ارکان اصلی خط 
دفاعی مسعود شجاعی تبدیل شـــد. عملکرد این مدافع جوان 
و شرایط سنی مناسبش باعث شـــد تا نظر مثبت جواد نکونام 
را نســـبت به خـــود جلب کند و حـــالا نامش در لیســـت خرید 
اســـتقلال به چشـــم بخورد. البتـــه ترکیب دفاعی اســـتقلال در 
فصـــل آتی تغییر نخواهد کـــرد و همه مدافعان در اســـتقلال به 
بـــازی ادامـــه خواهنـــد داد و اگر پســـندیده به اســـتقلال اضافه 
شـــود به احتمال زیاد برای قرار گرفتـــن روی نیمکت ذخیره ها 
خواهـــد بود تا آرام، آرام به بازیکنی ایده آل برای اســـتقلال بدل 
شـــود. بایـــد دید مدیـــران اســـتقلال در ادامـــه مذاکـــره با این 

بازیکن جوان چـــه تصمیمی اتخـــاذ خواهند کرد.

فصل بسیار 
حساسی در 
پیش داریم 

و تیم باید 
به بهترین 

شکل ممکن 
تقویت 

شده و وارد 
مسابقات 

شود

 
مجیـــد نامجومطلـــق دربـــاره مشـــکلاتی که 
ســـد راه باشـــگاه ها بـــرای تمدید قـــرارداد با 
بازیکنان وجود دارد، می گوید: »در شـــرایطی 
کـــه تعصـــب بـــه پیراهن و تـــار ســـبیل و نان 
و نمـــک ارزش خـــود را از دســـت داده، ایـــن 
حرف ها دور از ذهن نیســـت. بالاخره فوتبال 
تبدیل به یک صنعت شـــده و بازیکن محض 
لـــذت بـــردن بـــه میـــدان نمـــی رود و رفتـــار 
باشـــگاه ها تابعـــی از رفتارهـــای اجتماعـــی 
اســـت. واســـطه ها صد درصد در ایـــن نقل و 

انتقالات و افزایش دســـتمزدها ســـهم زیادی 
دارند. 

مـــن معتقـــدم دلال هـــا فوتبـــال ایـــران را به 
خاک ســـیاه نشـــاندند. متأســـفانه برچسب 
حرفـــه ای بـــودن را به پیشـــانی ایـــن فوتبال 
می زننـــد، در حالی کـــه بســـیاری از تیم هـــا 
زمین تمرین، ورزشـــگاه اختصاصی و ۱۰۰ چیز 

دیگـــر را ندارند.« 
پیشکســـوت ســـرخابی دربـــاره نبـــود کمک 
داور ویدیویـــی نیـــز ایـــن جملـــه را بـــه زبان 
آورد: »ضعیف تریـــن کشـــورها از ایـــن فناوری 
برخوردارنـــد، امـــا اینجا برای آنکه مفســـدان 
ردیابی نشـــوند و زد و بند در دیدها جا نگیرد 

وی اِی آر را بـــه کار نمی گیرنـــد.« 
نامجـــو دربـــاره کیفیـــت یـــورو نیـــز گفـــت: 
»قاطعانه می گویم کیفیـــت این جام ملت ها 
از کیفیت جام جهانی هم بالاتر اســـت. دیگر 

هیچ تیـــم ضعیفـــی در یـــورو وجود نـــدارد و 
نزدیکـــی تیم ها دســـت همـــه کارشناســـان را 
در حنا گذاشـــته اســـت. این دیگر فرافوتبال 
اســـت نه فوتبـــال.« پیشکســـوت اســـتقلال 
دربـــاره روند جوانگرایی در تیـــم ملی نیز این 
جملات را به زبـــان آورد: »آینـــده تیم ملی ما 
نیاز بـــه جوانگرایی دارد، اما بایـــد قلعه نویی 
را هـــم درک کنیـــم و بدانیم که نیـــاز به زمان 
و ســـاخته شدن ســـاختار معیوب فوتبالمان 
داریـــم. بـــرای صعـــود به جـــام جهانـــی هم 
بـــا توجـــه بـــه تعـــداد تیم هـــای صعودکننده 
مشـــکلی نداریـــم، امـــا بـــرای نتیجه گیری در 
جام جهانی بایـــد این مســـائل را هم در نظر 
بگیریم کـــه بازیکنان لژیونر تیمـــی مثل کره 
جنوبـــی در چـــه تیم هایـــی بـــازی می کنند و 
چقدر در آن تیم ها تأثیرگذارند که نمونه اش 
هم ســـون اســـت. اما در تیم ملی مـــا جدا از 

جوانگرایی در تیم ملی نیاز به زمان دارد

نامجو مطلق: دلال ها فوتبال را به خاک سیاه نشاندند

ســـردار و طارمـــی لژیونر هـــای دیگرمـــان در چه 
تیم هایی هســـتند؟ به همین دلیل هم هســـت 
کـــه باید دســـت به دســـت هـــم بدهیـــم و برای 

فوتبالمان شـــرایط و امکانات بهتـــری را با توجه 
بـــه برنامه ریـــزی خـــوب فراهـــم کنیم تـــا خوب 

نتیجه بگیریـــم و شـــرایط تغییر کند.«

پاشـــازاده و فاطمی که اخیراً نام شان به عنوان 
گزینه های جدی سرپرســـتی تیم استقلال یک 
نفر ســـکان را به دســـت گرفته و کشـــتی به گل 
نشسته سرپرستی تیم استقلال از فصل پیش 

را بار دیگر به حرکـــت  درآورد.
ســـال ها پیـــش منصورپورحیـــدری، اســـطوره 
فقید باشـــگاه اســـتقلال در این ســـمت حضور 
داشـــت و به راحتی همه مســـائل را در کنترل 

خود درمی آورد اما چند ســـالی اســـت استقلال 
چنیـــن مزیتـــی نـــدارد که بـــه نظر می رســـد با 
حضـــور پاشـــازاده بتـــوان به تکـــرار حضور یک 
چهره ویژه روی نیمکت اســـتقلال امید بست.

غ از نام ها  فار
لازم است 

که استقلال 
فردی را 

در سمت 
سرپرستی قرار 

دهد که هیچ 
چالشی با 

کادر مدیریتی 
و سرمربی تیم 

نداشته باشد

گزارش

حمیدرضا عرب
روزنامه نگار

نقل قول

رضا حمیدی
روزنامه نگار


